
Protokoll	för	årsmötet	i	Grövelsjö2jällen	Turistförening	
2024-01-03	kl.	16.00	i	Bystugan,	Storsätern		

1. Tore Vestergård valdes till ordförande för mötet.

2. Catharina Schlyter valdes till protokollförare. 

3. Fredrik Ekstrand och Erik Nisén valdes till protokollsjusterare. 

4. Mötet godkände årsmötets utlysande. 

5. Mötet godkände dagordningen. 

6. Fastställande av röstlängd. En röstlängd upprättades med 20 medlemmar och sammanlagt 
var det ca 30 personer som deltog i mötet. 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse och redovisning för det förflutna räkenskapsåret 
presenterades. 
• Följande ska redigeras i verksamhetsberättelsen: 
• Antal medlemmar i föreningen redovisningsåret var 447 st. 
• Bron över Olån finansierades i lika delar mellan GTF och Länsstyrelsen.

8. Resultaträkningen och balansräkningen presenterades och det konstaterades att GTF har en 
bra ekonomi och bra likviditet.

9. Revisorn Mats Sjöstrand föredrog revisionsberättelsen och fastslog att det inte fanns något 
att invända mot hur dessa sköts. Revisorn förslog att styrelsen beviljas ansvarsfrihet.

10. Mötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsen. 

11. Mötet beslutade att föreningens vinst förs vidare i ny räkning.

12.  Presentation av verksamhetsplan och fastställande av budget. 
 En budget för det kommande året presenterades där styrelsen föreslår en betydande satsning 

             på spår och leder. Detta innebär att resultatet beräknas visa ett minus med 260 000 kronor.     
             Mötet hade inget att invända mot  budgeten.

 Förslag från årsmötet till styrelsen:
• Vinterpromenaden mellan Storsätra Fjällhotell och bron vid dansbanan. Bra om GTF ser 

över underlaget i sommar så att det blir lättare att köra dessa. Stor eloge till Anders 
Ejdervik och Arne Näsvall framfördes för deras arbete med denna uppskattade 
vinterpromenad.

• Vinterpromenaden vid Lövåsen. Förslag att skidspåret byter sida för bättre säkerhet och 
mindre risk för irritation.

• Medel som idag finns på bankkonton med låg ränta ska flyttas till konton med högre 
ränta.

• Under samverkan - lägg till Idre Sameby
• Se över riskabla korsningarna mellan skidspår och skoterled.
• Sätt upp en spårkarta i korsningen på spåren mot Valdalsbygget.



13. Bestämmande av ersättning till styrelseledamöterna och revisorn. Ersättningen till styrelsen 
beslutades vara 50 000 kr och till revisorn på löpande räkning.

14. Val av styrelseledamöter jämte suppleanter

Mötet beslöt att välja Anders Doverskog, Catharina Schlyter, Björn Jonsson och Maria 
Halvarsson till ordinarie styrelsemedlemmar för två år framöver och att Lars Svanerud och 
Fredrik Ekstrand kvarstår som ordinarie styrelsemedlemmar ytterligare ett år. Mötet beslöt 
även att välja Rolf Erikson, Mikael Westerdahl och Göran Nylund som suppleanter för ett år.

15. Val av revisor jämte suppleant. Den auktoriserade revisorn Robin Lindkvist från Anroli  
Revision valdes till revisor och Tore Vestergård som revisorssuppleant.

16. Val av tre personer till valberedning för ett år. 
 Följande valdes till valberedningen: Lars Ericson, Gustav Bringby och Camilla Sundén.

17.  Fastställande av årsavgift.
 Årsavgiften beslutades vara oförändrat, dvs 400 kr/år.

18. Övriga frågor
• Önskad information i nästa medlemsbrev:

- Lägg till dokumentet om spåravgifterna via Swish och uppmana stugägare att 
skriva ut detta och lägga fram till  stuggäster.

- Informera om projektet med rundslingorna i medlemsbrevet.
• Avfallsanläggningarna. Önskemål att GTF påverkar Nodava om bättre 

informationsspridning kring avfallshanteringen.
• Spåravgifter. 

- Förtydliga information om moms och organisationsnummer i spårformuläret på 
webben, och att det även står med i bekräftelsemejlet. 

- Lägg upp en nedladdningsbar pdf på webben med swish-betalningar som hotell och 
stugägare kan skriva ut och lägga fram till gästerna (samma som sitter uppe vid 
spåren). 

• Motion avseende utträde ur DIAB. Motionen avslog av årsmötet med omröstning via 
handuppräckning. Styrelsen fick dock i uppdrag att verka för en lägre avgift till DIAB 
och/eller en alternativ finansiering. Årsmötet uppdrog åt styrelsen att fortsätta bereda 
frågan och kommunicera utfall/förslag med medlemmarna.

19. Årsmötets avslutning och STF tackas för medtaget fika. 

    Vid protokollet                                           Protokollet justeras

 

    Catharina Schlyter                                      Erik Nisén                  Fredrik Ekstrand


